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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 2. okt. 2024 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Mia L. A. Jensen 

MEDARB.REP.: Ann Endrup, Michael Hørlyk  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand: Lærke       Næstformand:  

FRAVÆRENDE: Mille (forælderrep.), Michele (forælderrep.), Dean (forælderrep.), Louise 

(forælderrep.), Emma (elevråd) 

 17.00-17.15 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet 

Der har været formøde med formændene af skolernes elevråd ift. det kommende 

trivselstopmøde. Fokus har været på hvilke punkter der skal på det kommende 

topmøde. Der skal udvælges tre emner, som fordeles på skolerne. 

Punkterne omhandler skolernes bygningsmasse/faglokaler, mobning og sprog. 

Trivselstopmødet finder sted d.18.nov.2024 

Første elevrådsmøde blev afholdt for to uger siden. På elevrådet blev der drøftet den 

store skolegård, som af eleverne vurderes kedelig. Der er et ønske om at der er flere 

ting man kan ”lege med”. Særligt de elever som kommer fra lilleskolen, synes de 

mangler noget ift. det de har været vant til. 

Elevrådet vil gerne arbejde videre overemnerne sprog og trivsel. Elevrådet vil på de 

kommende møder drøfte, hvad der fordrer god trivsel herunder blandet andet 

konkurrencer. 

Elevrådet vil derudover gerne arbejde henimod at lave nogle arrangementer for de 

elever, der kunne have lyst. Fx spil arrangementer. Ligeledes vil elevrådet gerne være 

med til at komme med ideer til, hvad en skolefest vil skulle indeholde. 

Ledelsen og skolebestyrelsen vil rigtig gerne støtte op om eleverne og deres ønsker. 

Bestyrelsen udviser stor interesse i at finde ud af, hvad det er eleverne kalder på og 

hvilke behov der reelt er hos Hvidebækskolens elever. 

Der indkøbes ”legekasser” med ting til frikvartererne, som var et ønske fra sidste år, 

ligeledes bliver der malet spil/baner på asfalten. 

JS orienterede om, at asfalten (ganglinien) fra P-pladsen og frem til hovedindgangen 

bliver lavet asap. 
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Formanden spørger til elevernes oplevelse af de nye overgange og behovet for ekstra 

skolepatrulje. Punktet tages op på et kommende elevrådsmøde. 

Derudover opfordres elevrådsformanden om at løfte mobilreglerne igen i elevrådet, så 

der kan laves en evaluering af skolens mobilpolitik. Elevrådsformanden fortalte, at 

emnet også blev vendt på fælleselevrådet. Der bliver fortalt, at der var meget delte 

meninger/synspunkter, men at der var konsensus i at fællesskabet styrkes, når 

mobilerne bliver afleveret. 

Næstkommende elevrådsmøde falder d.6.nov. 

17.15–17.15 Beslutningspunkter 

 

17.45-18.15 Orienteringspunkter 

● Nyt fra: 

Formand, Ledelse, Storteam, Øvrige medlemmer 

 

De fleste ting omkring fodgængoverfelterne er på plads. Der mangler dog fortsat 

ordentlig skiltning og belysning. Formanden følger op. 

Tunnellen fyldes ikke op. 

 

Formanden har været til dialogmøde, hvor blandt andet mobilpolitik blev løftet med 

børn og familieudvalget. De fleste skoler er den dag i dag mobilfrie. Der er skrevet en 

artikel om dialogmødet, som kan læses på TV Kalundborg. 

 

Der er blevet ansat ny pædagog i IC, samt ressourceperson til almendelen. 

Ressourcepersonen er certificeret i Marte Meo (video sparring) og skal være med til at 

understøtte skolens arbejde med handleplansmålene. Ressourcepersonen skal 

derudover varetage elevsagerne i indskolingen. Begge medarbejdere starter d.1.nov. 

 

AA har fratrådt sin stilling. Afskedsreception er afholdt.  Der ansættes ikke ny leder. 

Der ansættes ny ressource til SFO delen, som udover gulvtid vil få timer til 

koordineringsopgaver. 

 

Der er indkøbt makerspace udstyr. Udstyret vil skulle være i det bagerste lokale i HD 

lokalet (sløjd) 

 

Der har været intro til VR-projekt. Introen var ikke vellykket, så der er kaldt ind til en 

ny omgang. 

 

Der har været afholdt faguge, hvor der har været fokus på praksisfaglighed. Emnet var 

”igen og igen” (genbrug). Der var stor opbakning til afslutningen af ugen, hvor skolen 

blev vel besøgt af forældre. 
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Der har været afholdt indledende møde ift. ombygningen af skolen. Ledelsen indkaldes 

til formøde med styregruppen. (nov.2024), hvor der vil være mulighed for at 

fremlægge de perspektiver, som skolen finder vigtigt – herunder 

kapacitetsudfordringer, vedligeholdelsesbehov, udearealer m.m. Der vil senere blive 

dannet ny arbejdsgruppe. 

Skolebestyrelsen ønsker at følge processen tæt. 

 

Ledelsen har fokus på tilsyn i frikvartererne, i pauserne og når elever sendes tidligere 

til bussen. Vigtigheden af tilsynet er blevet vendt på MED mødet, er lagt ud til 

medarbejderne og vil blive drøftet på storteammøde. 

 

Der er har været arbejdet med praksisfaglighed, motivation og variation i 

undervisningen ud fra EVA´s anbefalinger. 

 

● Kort status på regnskab/budget 

Aktuelt et mindreforbrug på 1,3 mil. Beløbet er skabt grundet reguleringer. Pengene 

skal bruges på ressourcer og inventar. Der forventes at blive over 300.000-400.000 kr. 

 

● Status på tilsyn 

Skolen anerkendes for deres indsats. 

JS skal dog til foretræde hos direktøren, da afgangskarakteren for sommerens prøver 

ikke har været gode nok. Flere skoleledere i kommunen er kaldt til samtale. 

Sommerens resultater var ikke overraskende. 

Konsulenter fra CUK har været på besøg og lavet workshop for skolens PLC 

ressourceteam. Workshoppen var rigtig god og har givet energi og indblik i hvad et PLC 

skal indeholde. 

18.15-19.00 Debatpunkter 

● Tidspunkter for forældremøder 

Bestyrelsen har fået henvendelse vedr. tidspunkter. Synspunkter omkring start 

tidspunkt blev drøftet. Det kan for nogle forældre være svært at nå inden kl.17.00.  

Det vil koste skolen minimum 20.000kr årligt at flytte tiden. Udmelding om dato og tid 

skal meldes ud i god tid. Der skal tages hensyn til både forældre og medarbejdere. Der 

kan være ræson i at der er forskel på afdelingerne – fx indskolingen, som også 

samarbejder med sfo-personalet. Punktet skal drøftes igen og der skal tages stilling til, 

om det skal rykkes. Bestyrelsen beslutter når den er beslutningsdygtig. 

● Invitation fra Flimmer 

Skolen kan få et oplæg omkring ”børns digitale liv” ud til et forældrearrangement på 

skolen. Anden skole i kommunen har sagt ja til tilbuddet. Det er også muligt for 
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skolens forældre, at deltage på anden skole. Bestyrelsen afventer erfaringen fra anden 

skole. 

● Skolefest 

Dato for skolefest fastsættes til d.14.marts, som afslutning på faguge.  

Alle ordinære møder er fra kl.17.00-19.00 

Mødedatoer: 2/10-24 - 6/11-24 - 4/12-24 - 29/1-25 - 5/3-25 - 23/4-25 - 21/5-25 - 18/6-25 

  


